
PROTOKÓŁ nr LXV/2022 

Z LXV NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 26 lipca 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady LXV nadzwyczajnej sesji Rady miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o 

godz. 8.00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania 

uchwał – załącznik nr 1, a zakończył o godz. 8.50 tego samego dnia. Sesja 

została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek obrad i poddał go 

pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad 

Rada w Głosowaniu: 12 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski 

3. Uchwała RM ws. określenia zasad udzielania w 2022 roku dotacji celowej z 

budżetu Gminy Miasto Sierpc na dofinansowanie kosztów inwestycji 

polegających na wybudowaniu przyłącza kanalizacyjnego i przyłączeniu 

zlokalizowanych w Sierpcu nieruchomości do sieci kanalizacyjnej. 

O głos poproszono pana dyrektora spółki Empegek Pawła Pakiełę, 

który przedstawił projekt uchwały. Pan dyrektor wspomniał, iż uchwała ta 

była przedmiotem obrad LXIV Sesji Rady Miejskiej w dniu 29.06.2022 r. Zostały 

zgłoszone zastrzeżenia ze strony Organu Opiniującego, w związku z czym 

zachodzi konieczność podjęcia tej uchwały jeszcze raz. Wymienił 

najważniejsze zastrzeżenia do uchwały. Pierwsze: z regulaminu, w załączniku 

nr 1 uchwały wynika, że warunkiem wypłaty dotacji jest zrealizowanie zadania 

oraz podpisanie umowy na odbiór ścieków z przedsiębiorstwem 

wodociągowo – kanalizacyjnym. Organ opiniujący uznał, że nie należy tego 

pisać w regulaminie, dlatego to zdanie zostało wykreślone. Drugie 

zastrzeżenie dotyczy naboru. W dzisiaj podjętej uchwale dopisany został 

termin naboru, który odbędzie się od 15.09 do 14.10, czego zabrakło w 

poprzedniej uchwale. Reszta uchwały pozostaje bez zmian. Pan dyrektor 

dodał, iż przy maksymalnej dotacji, jaką możemy otrzymać, wsparcie 

otrzymają 24 rodziny ( przy wysokości kosztów w wysokości 2500zł). Poprosił o 

podjęcie tej uchwały.  

Następnie o głos poprosiła radna p. Barbara Gil, która zadała pytanie 

dotyczące braku podpisu p. mecenasa Marcina Zasadowskiego pod brakiem 

zastrzeżeń formalno – prawnych.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że pan mecenas na pewno ten dokument 

widział i podpisał brak zastrzeżeń, jednak w ferworze pracy zapomniał po 

prostu złożyć podpisu pod tą adnotacją.  

Następnie głos zabrała radna Joanna Szewczykowska. Zapytała pana 

dyrektora o dotację czy obejmuje ona nie tylko przyłącze do rury 

kanalizacyjnej, ale też przyłącze do domu?  

Pan dyrektor odpowiedział, iż jest to dotacja na wybudowanie 

przyłącza kanalizacyjnego  więc jest to ostatni odcinek od istniejących studni 

będący odgałęzieniem od kanalizacji biegnącej w ulicy do budynku. 

Nadmienił również, że na terenie naszego miasta są jeszcze miejsca, gdzie nie 

ma wybudowanych odgałęzień sieci kanalizacyjnej. Jest to ujęte w projekcie i 

chcemy to wykonać według przyjętego planu. Planowane rozpoczęcie to rok 

2023.  



Głos zabrała p. Barbara Gil nawiązując do brakującego podpisu na 

projekcie uchwały. Jej zdaniem świadczy to o tym, że dokument ten nie został 

sprawdzony pod względem prawnym.  

Pan Piotr Rzeszotarski zaproponował, aby pani Barbara Gil zgłosiła 

wniosek formalny o wykluczenie tej uchwały.  

Pan Burmistrz powtórzył, że adnotacja jest zrealizowana przez pana 

mecenasa Marcina Zasadowskiego. Pomimo pracy dwóch mecenasów nad 

tym projektem uchwały i tak wkradły się dwie poprawki, które organ 

opiniujący zasugerował. Jednak najważniejsze jest, że 24 rodziny z Sierpca 

otrzymają od nas wsparcie i będą przyłączone do sieci kanalizacyjnej. Pan 

Burmistrz dodał, iż to on wnosi uchwałę i za nią odpowiada, tym samym 

poświadcza, iż  uchwałę zaakceptował pan mecenas Marcin Zasadowski. 

Pani Barbara Gil dodała, iż zauważyła w uchwale 7 błędów, a nie tylko 

2 oraz poinformowała, że nie będzie wnosiła wniosku formalnego o 

wykluczenie tej uchwały.  

Pan Burmistrz na koniec dodał, iż ogólnie chodziło o 2 główne poprawki, które 

miały duży  wpływ na treść dokumentu. I zostały zauważone przez organ 

opiniujący. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia zasad udzielania w 2022 roku dotacji celowej z 

budżetu Gminy Miasto Sierpc na dofinansowanie kosztów inwestycji 

polegających na wybudowaniu przyłącza kanalizacyjnego i przyłączeniu 

zlokalizowanych w Sierpcu nieruchomości do sieci kanalizacyjnej. 

Rada w glosowaniu: 11- „za”, 0- „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

502/LXV/2022 RM ws. określenia zasad udzielania w 2022 roku dotacji celowej 

z budżetu Gminy Miasto Sierpc na dofinansowanie kosztów inwestycji 

polegających na wybudowaniu przyłącza kanalizacyjnego i przyłączeniu 

zlokalizowanych w Sierpcu nieruchomości do sieci kanalizacyjnej –  

załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (3) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski 



4. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 r.  

Na początek  głos zabrał pan Burmistrz, podkreślając, że do budżetu 

wprowadzono najważniejsze 3 tematy: zadanie inwestycyjne dotyczące 

budowy kanalizacji deszczowej na tzw. Dołku, cyfrowa gmina oraz 

modernizacja hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2.  

Pani Skarbnik dodała, iż wnoszone do budżetu pieniądze pochodzą z 

dotacji zewnętrznych. Przedstawiła dochody i zadania w budżecie , które 

wpłynęły na jego zwiększenie.  Uzupełniając wypowiedź pana Burmistrza , 

kolejne dochody to m.in. : Cyfrowa gmina, zarządy osiedli, uzyskana 

ostateczna promesa na modernizację budynków użyteczności publicznej, 

modernizacja hali sportowej i siłowni przy SP2, pilotażowy program – asystent 

ucznia ze specjalnymi potrzebami, remont i zakupy w żłobku, środki na 

stołówki szkolne w Szkołach Podstawowych Nr 2 i 3, przebudowa dróg Jana 

Pawła II i Okulickiego, zadania w Bibliotece Miejskiej, rozliczenie końcowe Eko 

– Smart.  

Pani Barbara Gil zadała pytanie dotyczące przebudowy ulicy Jana 

Pawła II. Czy wystarczy pieniędzy na nakładkę od progu zwalniającego? 

Kolejne pytanie dotyczyło programu pilotażowego asystent ucznia oraz 

pomieszczeń nad żłobkiem oraz dofinansowania do stołówek.  

Pan Burmistrz odpowiedział, ze dwa pomieszczenia nad żłobkiem będą 

wykorzystane na pomieszczenia biurowe, zaś pozostałe pomieszczenia to 

będą mieszkania komunalne dla mieszkańców miasta. Nakładka na ulicy 

Jana Pawła II będzie wykonana w dwie strony od progu zwalniającego.  

Pani Skarbnik zaś odpowiedział na kolejne pytania, jakie zadała pani 

Barbara Gil.  

Pan Krzysztof Skrzyński zadał pytanie dotyczące kwoty pieniędzy na 

wykonanie parkingów i chodników na ulicy Dworcowej oraz o modernizację 

w Szkole Podstawowej Nr 2. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż kwota na wykonanie parkingów i 

chodników na ul. Dworcowej została już dużo wcześniej wprowadzona na sesji 

i pozostaje bez zmian.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – Wstzrym. Się – podjęła 

Uchwałę 503/LXV/2022 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – 

załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski 

5. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2022 – 2029. 

Pani skarbnik przedstawiła tabelaryczny układ zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2029. Zmiany wprowadzone zostały do uchwały 

budżetowej, która została przed chwila przegłosowana czyli na wszystkie 

zadania majątkowe, które wpłynęły na zwiększone wydatki. Pojawiło się nowe 

zadanie – pilotażowy program asystenta. Kolumny w tabeli zostały urealnione 

do kwot wskazujących zwiększenie dochodów i wydatków. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022 

- 2029. 

Rada w glosowaniu: 12 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – Wstzrym. Się – podjęła 

Uchwałę 504/LXV/2022 RM ws– Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Sierpca na lata 2022 – 2029 - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof 

Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr 

Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy 

Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski 

6. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

p. Dariusz Malanowski zamknął obrady LXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Podinspektor 

/-/ 

Małgorzata Dąbrowska 


